
Високи представник Лајчак се
састао  са  предсједавајућим
Савјета  министара  БиХ
Шпирићем

Високи представник Мирослав Лајчак састао се данас у Сарајеву
са предсједавајућим Савјета министара Николом Шпирићем како би
разговарали о владавини закона, приоритетима у реформама које
је утврдио Савјетза имплементацију мира, а то је прије свега
рјешавање питања државне имовине, те повратак питањима која се
тичу ЕУ. 

Мирослав  Лајчак  је  током  састанка  изјавио:  “Пријетње  нису
конструктивне. Сви се морају уздржати од коментарисања било
каквих  истрага  и  препустити  полицији  и  правосудним
институцијама да извршавају своје законом дефинисане мандате.
Владавина закона једна је од темељних вриједности Европске
уније,” изјавио је, додавши како је “Савјетза имплементацију
мира јасно нагласио да сви органи власти и званичници у БиХ,
укључујући оне у Републици Српској, морају у потпуности да
сарађујуса  институцијама  БиХ,  укључујући  агенције  за
спровођење закона, те осигурајунесметано вршење надлежности и
одговорности у цијелој БиХ, у складу са законом.”

“Савјетминистара  има  одговорност  да  обезбиједида  Босна  и
Херцеговина  оствари  напредак  у  свим  реформским  питањима.
Најхитније је почети рјешавати питање државне имовине. Први
корак у том смислу је да се направи попис све имовине, што је
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предуслов за било какве будуће договоре,” рекао је Лајчак.

“Ако политичко руководство ове земље жели да оствари напредак
на европском путу, мора озбиљно схватити све своје обавезе,”
упозорио је Лајчак. “Министри вањских послова Европске уније
су у понедјељак разговарали о ситуацији у Босни и Херцеговини.
Док је с једне стране позитивно да међународна заједница са
великом пажњом прати ситуацију, то је такође знак да развој
догађаја у земљи није баш позитиван”, закључио је Лајчак.


